

Order Form 訂購表格

Contractor 承建商	:		
Delivery Address 送貨地址	:		
	:		
	:		
Contact Person 聯絡人姓名	:	Contact No. 聯絡電話	:
	:		:
Contract No. 工程合約編號	:	Date 日期	:
	:		:

A. Construction Industry Anti-Heat Stress Uniform 建造業抗熱制服			
Code 編號	Quantity (pc) 數量 (件)	Unit Price (HK\$) 每件價錢 (港幣)	Amount (HK\$) 金額 (港幣)
Example 例子 : A115	200	55	11,000.00
Sub-total Amount for Anti-Heat Stress Uniform (HK\$) 建造業抗熱制服小計 (港幣)			

B. Production of Embroidery Velcro Pad Badges 訂製繡花魔術貼章 ¹				
Code 編號	Company Name 公司名稱	Quantity (pc) 數量 (件)	Unit Price (HK\$) 每件價錢 (港幣)	Amount (HK\$) 金額 (港幣)
Example 例子 : B01	Construction Industry Council	200	5	1,000.00
Sub-total Amount for Production of Embroidery Velcro Pad Badges (HK\$) 訂製繡花魔術貼章小計 (港幣)				

C. Additional Embroidery Logo / Wordings 額外繡花標誌 / 文字 ¹				
Code 編號	Embroidery Location 繡花位置	Quantity (pc) 數量 (件)	Unit Price (HK\$) 每件價錢 (港幣)	Amount (HK\$) 金額 (港幣)
Example 例子 : C01	左手手袖邊正中位置	200	4	800.00
Sub-total Amount for Additional Embroidery Logo/Wordings (HK\$) 額外繡花標誌/文字小計 (港幣)				

¹ Please submit the artworks and size information for Embroidery Velcro Pad Badges and/or additional Silk Screen/Embroidery logo/wordings with the Form. 如需訂製繡花魔術貼章及/或在制服上加上額外絲印/繡花標誌/文字，請將相關的圖稿及尺寸資料連同訂購表格一同交回。

P.1 / 2

Order Form 訂購表格

D. Additional Silk Screen Logo / Wordings 額外絲印標誌 / 文字 ¹					
Code 編號	Printing Location 絲印位置	No. of Colour(s) 顏色數量	Quantity (pc) 數量 (件)	Unit Price (HK\$) 每件價錢 (港幣)	Amount (HK\$) 金額 (港幣)
Example : D11 例子	背部領位下10cm正中位置	4	200	16 (\$4 x 4 colours)	3,200.00
Sub-total Amount for Additional Silk Screen Logo/Wordings (HK\$) 額外絲印標誌/文字小計 (港幣)					

E. Additional Delivery Location 額外運送地點			
Additional Delivery Location 額外運送地點	Contact Info. 聯絡資料	Delivery Qty. (pc) 運送數量 (件)	Amount (HK\$) 金額 (港幣)
香港九龍九龍灣大業街44號	陳小姐 (電話: xxxx xxxx)	70	300.00
Sub-total Amount for Additional Delivery Charge (HK\$) 額外運費小計 (港幣)			
Total Amount (HK\$) 總計 (港幣)			

¹ Please submit the artworks and size information for Embroidery Velcro Pad Badges and/or additional Silk Screen/Embroidery logo/wordings with the Form. 如需訂製繡花魔術貼章及/或在制服上加上額外絲印/繡花標誌/文字，請將相關的圖稿及尺寸資料連同訂購表格一同交回。

Notes:

1. Payment Method:

- For cheque payment, please send the Order Form with crossed cheque payable to "Angie International Limited" to Flat E2, 12/F, Hang Fung Industrial Building, Phase 2, No. 2G Hok Yuen Street, Kowloon by post.
- For payment made by bank transfer, please bank in the amount to Bank of China Account No. 012-790-1- and send the Order Form with copy of bank slip to info@angieuniform.com by E-mail.

2. For enquiries regarding the purchase of the Construction Industry Anti-Heat Stress Uniform, please contact Mr. or Mr. Fong of Angie International Limited at Tel.: 2777 7623.

3. If you are interested in manufacturing the Construction Industry Anti-Heat Stress uniform, the Construction Industry Council (CIC) may grant a sub-license related to the anti-heat stress work-wear technology developed and licensed by the Hong Kong Polytechnic University. Further details on the sub-license can be obtained from the CIC at Tel: 2100 9000 or E-mail: uniform@cic.hk.

備註:

1. 付款方式:

- 若以支票付款，請把訂購表格連同劃綫支票寄回 香港紅磡鶴園街2G 號恆豐工業大廈2 期12 樓E2 室，支票抬頭請「星妍國際有限公司」。
- 若以銀行轉帳付款，請把款項存入中國銀行戶口號碼 012-790-1-012151-5，然後將訂購表格連同入數紙副本電郵 info@angieuniform.com。

2. 有關購買建造業抗熱制服的查詢，請致電 2777 7623 與星妍國際有限公司之鄧先生或方先生聯絡。

3. 建造業議會(議會)可把香港理工大學授權之抗熱服技術轉授予有興趣生產建造業抗熱制服的製造商，如想查詢有關此轉授權的詳情，請致電 2100 9000 或電郵 uniform@cic.hk 與議會聯絡。